

Title (en)

Apparatus for temporarily protecting athletic fields and swimming pools.

Title (de)

Gerät zum zeitweisen Schützen von Sportplätzen und Schwimmbädern.

Title (fr)

Dispositif destiné à protéger temporairement des terrains de sport et des piscines.

Publication

**EP 0056539 A1 19820728 (FR)**

Application

**EP 81401952 A 19811208**

Priority

FR 8026207 A 19801210

Abstract (en)

Apparatus for temporarily protecting athletics fields such as tennis courts or the like and swimming pools, consisting of a cloth (3) fixed temporarily just above the field to be protected, this cloth (3) being rolled up on a drum (4) supported by a shaft (5) mounted in bearings provided on two end carriages (6) each comprising at least one front wheel (7, 7') and one rear wheel (8, 8'), one rolling on the field to be protected and the other on the cloth (3) while the carriage (6) carries stretching rollers or wheels (12) to keep the carriage centred and thus to maintain the tension of the cloth (3) when the latter is rolled up or unrolled. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif destiné à protéger temporairement les terrains de sport tels que tennis ou autres, ainsi que les piscines constitué par une toile (3) fixée temporairement au ras du terrain à protéger, cette toile (3) étant enroulée sur un tambour (4) supporté par un arbre (5) monté dans des paliers prévus sur deux chariots (6) d'extrémité comprenant chacun au moins une roue avant (7, 7') et une roue arrière (8, 8') roulant l'une sur le terrain à protéger et l'autre sur la toile (3) tandis que le chariot (6) porte des roues ou galets de tension (12) maintenant le centrage du chariot et de ce fait la tension de la toile (3) lors de l'enroulement ou du déroulement de celle-ci.

IPC 1-7

**A63C 19/12**

IPC 8 full level

**A63C 19/12** (2006.01); **E04H 4/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63C 19/12** (2013.01); **E04H 4/101** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2061852 A1 19720629
- [A] DE 2012483 A1 19710930
- [A] DE 2061750 A1 19720622
- [Y] GB 1075142 A 19670712 - JOHN EDGINGTON & CO LTD
- [A] US 983857 A 19110207 - CLARKE FRED C [US]
- [Y] US 3108804 A 19631029 - WAGNER ARTHUR W

Cited by

GB2201660A; EP0236983A3; EP1939375A1; US7195572B1; GB2317348A; GB2317348B; FR2803769A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2495482 A1 19820611**; EP 0056539 A1 19820728; MC 1430 A1 19821206

DOCDB simple family (application)

**FR 8026207 A 19801210**; EP 81401952 A 19811208; MC 1564 A 19811207